
HERZIEN

LIJST VAN VRAGEN EN ANTWOORDEN
Vastgesteld ... 2010

De commissie voor de Rijksuitgaven en de vaste commissies voor Onder-
wijs, Cultuur en Wetenschappen, en Binnenlandse Zaken en Koninkrijks-
relaties, hebben over het rapport «Informatiehuishouding van het Rijk»
van de Algemene Rekenkamer (Kamerstuk 32 307, nrs. 1–2) de navol-
gende vragen ter beantwoording aan het kabinet voorgelegd.

Deze vragen, alsmede de daarop bij brief van .... 2010 gegeven
antwoorden, zijn hieronder afgedrukt.

De voorzitter van de commissie voor de Rijksuitgaven,
Aptroot

De griffier van de commissie voor de Rijksuitgaven,
Groen
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1
Wat is op dit moment de stand van zaken bij het project Wegwerken
Achterstanden Archieven en het programma Informatie op Orde?

2
Acht u de huidige verdeling van verantwoordelijkheden voldoende
robuust en eenduidig om de belangen van een goede informatiehuis-
houding van het Rijk te borgen?

3
In hoeverre zijn de extra verantwoordelijkheden die de ministers van
Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties en van Onderwijs, Cultuur en
Wetenschap op het gebied van de informatiehuishouding van de overheid
hebben, toereikend om de beschreven problemen op te lossen?

4
Welke instructies krijgen met name beleidsambtenaren in het digitale
tijdperk inzake het bewaren dan wel vernietigen van documenten?

5
Hoe wordt bevorderd dat de aandacht voor het informatiebeheer op de
ministeries niet telkens wegebt?

6
Ziet u mogelijke financiële besparingen in de verbetering van de informa-
tiehuishouding van het Rijk? Vormen de heroverwegingen ook een
bedreiging voor de extra inspanningen om de achterstanden in de
informatiehuishouding weg te werken?

7
Welke criteria worden gehanteerd om te bepalen welke informatie al dan
niet wordt bewaard? Hoe ziet de op de toekomst gerichte methode van
waarderen en selecteren van archieven eruit?

8
Hoeveel mensen en middelen zijn er nodig om de huidige achterstand in
de papieren archieven versneld weg te werken?

9
Welke maatregelen worden er genomen voor het tot stand brengen van
volledig digitaal werkende beleidskernen?

10
Is in het verleden al eens onderzoek gedaan naar de opslagkosten die
gepaard gaan met digitalisering van archiefmateriaal? Zo ja, wat waren de
resultaten en is dit onderzoek volgens de regering afdoende om toe-
komstig beleid op te kunnen baseren? Zo neen, zou de regering hier nog
eens onderzoek naar kunnen doen en daarbij de vraag kunnen betrekken
welke digitale dragers het meest kostenefficiënt zijn.

11
Zullen er nieuwe en scherpere keuzes worden gemaakt in het selectie-
beleid als het gaat om het wegwerken van de papieren archiefachter-
standen? Hoe zal een nieuwe selectieaanpak eruit zien? Hoe wordt
gewaarborgd dat er, gelet op het cultureel erfgoed en de historie van
Nederland, geen kostbare informatie verloren gaat?

12
In hoeverre kunnen digitale en moderne middelen een bijdrage leveren
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aan het oplossen van het wegwerken van de papieren archiefachter-
standen? Wordt er ook van die middelen gebruik gemaakt?

13
Wat wordt er gedaan opdat er op de ministeries sprake is van een duur-
zame informatiehuishouding? Wat wordt er gedaan opdat er sprake is van
voortdurende aandacht en vasthoudendheid van de ambtelijke en
politieke leiding voor een duurzame informatiehuishouding?

14
Hoe zal er, als het gaat om een duurzame informatiehuishouding, worden
omgegaan met e-mailberichten, sms, twitter en andere ontwikkelingen?
Wat is de visie van het kabinet als het gaat om het bewaren en ontsluiten
van deze informatie? Welke selectiemethoden worden gehanteerd?

15
Gaan de ministers een visie ontwikkelen op hoe om te gaan met de snelle
veranderingen in de manier waarop de overheid en haar medewerkers
communiceert en de manier van archivering daarvan?

16
Wat is de reactie van het kabinet op het standpunt van de Algemene
Rekenkamer dat de huidige initiatieven op termijn het vraagstuk niet
afdoende zullen oplossen? Als het kabinet het eens is met de Algemene
Rekenkamer, wat is het kabinet dan voornemens te doen, opdat het
vraagstuk wel afdoende wordt opgelost?

17
Welke rol ziet u voor de Algemene Rekenkamer bij de verdere verbetering
van de informatiehuishouding van de overheid?
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